
בטקס חמאס  של  האמיתית  המטרה  זו 

השחרור

written by משה פוזיילוב | 25.01.2025

חיילות חטפנו  מפשע,  חפים  חטפנו  לא  לעולם  להראות  זה  רצה  שהחמאס  מה  פוזיילוב:  משה 

לוחמות ובגלל זה היה להם חשוב שהם ילבשו מדים. אני חושב שזה הרעיון המרכזי, חמאס רצה

לייצר נרטיב שהארגון הוא לא פושע מלחמה, הם רק תפסו שבוי מלחמה.

אני לא חושב שהיה לחמאס רעיון להשפיל אותם, הרעיון הכללי הוא להשפיל אותנו את המדינה.

היה החטופות,  לבין  הקהל  בין  מרחק  על  שמרו  מסודר  יפה  באופן  האירוע  את  העבירו  הם 

לחמאס מאוד חשוב להראות שליטה לשלוט על הסיטואציה, כולל הרוורסים של הרכבים. למול

בזמן ואנחנו  הפסדנו  לא  נשברנו,  לא  'אנחנו  לנו  שידרו  הם  שלו.  המקום  את  ידע  אחד  כל  זה 

טובים. תוצאה 

פורסם במעריב, בתאריך 25.01.2025.
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